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Woclawek, 19 stycznia 2016r.

Pani
Katanyna Zargbska
Radna Rady Miasta Wloclawek
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Odpowiadaj4c na interpelacjg w sprawie o6wietlenia ulicy dr Brandt upzejmie informujg,
2e we Woclawku wystgpujq kr6tkie nieo6wietlone odcinki ulic takie jak np. ulica dr Brandt, na kt6rych
budowa nowego pzylqcza, linii kablowej i rozdzielni sterujqcei dla jednej czy dwoch latami
jest ekonomic2nie i technicznie nieu2asadniona. Wobec powy2szego skierowane 2ostalo pismo
do wla6ciciela istniejqcych sieci oSwietleniowyth w mieScie tj. spolki Energa OSwietlenie z pro6bq
o wyra2enie zgody na pr4ylEczenie planowanych do wybudowania nowych punkt6w Swietlnych popzez
peedluzenie istniejqcych ciqg6w oSwietleniowych.
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